
Aan de voorzitter (via de griffier), 

Wij doen via deze weg een aanvraag voor een spoeddebat over arbeidsmigratie. Wij willen dit 

spoeddebat omdat de Volkspartij van mening is dat dit niet kan wachten tot eind juni waarna het 

reces ervoor kan zorgen dat oplossen van problemen met het huisvesten van arbeidsmigranten 

pas in september of later aan de orde komen, we zien grote problemen in het centrum van stad 

Steenbergen met de migrantenhotels, maar ook andere problemen met de huisvesting 

verdienen een spoedbehandeling.  Wij willen alleen dit niet vanavond behandelen, dat is nu te 

kort dag voor alle partijen om een gedegen en kwalitatief goed debat te voeren, wij hopen op een 

datum ergens in de laatste dagen van april of de eerste week van mei. 

Met vriendelijke groet, 

Danker Kouwen 

Fractievoorzitter Volkspartij  

 


